
PROTOKÓŁ 
z XXV Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 30 marca 2021 roku. 
Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 marca 2021 r. o godz. 13.00 w sali konferencyjnej budynku A Zespołu Szkół  
im. J. Nojego w Czarnkowie odbyła się XXV Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 
otworzył Pan Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
15 radnych, nieobecnych 6 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni (6): Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, 
Zbigniew Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, 
Zbigniew Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji z dnia 23 lutego 2021 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi do protokołu z XXIV Sesji  
z dnia 23 lutego 2021 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXIV Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 23 lutego 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, 
Zbigniew Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko):  

- 14 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ad.4 

Sprawozdanie z rocznej działalności wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Czarnkowie w 2020 roku w odniesieniu do lat ubiegłych. 
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 Sprawozdanie z rocznej działalności wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Czarnkowie w 2020 roku w odniesieniu do 
lat ubiegłych każdy z radnych otrzymał wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą Sesję i stanowi ono załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu.  

Ad.5 

Informacja z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie za 2020 rok. 

Informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie za 
2020 rok w Czarnkowie każdy z radnych otrzymał wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą Sesję i stanowi ona 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
określenia zadań finansowanych ze środków PFRON w 2021 roku, który radni otrzymali drogą 
elektroniczną, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia zadań finansowanych ze środków PFRON w 2021 roku. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, 
Zbigniew Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/168/2021 w przedmiotowej sprawie została podjęta i stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2021-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, którą radni 
otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2020-2036. W obecności 5 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 5 
głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, 
Zbigniew Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/169/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok.  W obecności 5 członków Komisji, 
propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 

W obecności 15 radnych (nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, Zbigniew 
Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/170/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2021 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

d) określenia szczegółowych zasad,określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających powiatowi lub jego jednostkom 
organizacyjnym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,   
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w ww. sprawie, czy 
radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających powiatowi lub jego 
jednostkom organizacyjnym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 
ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

W obecności 15 radnych (nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, Zbigniew 
Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/171/2021 w sprawie zmiany określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 
została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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e) zmiany składu Rady Społecznej działającej przy Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II    

w Trzciance, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Szpitalu 
Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance, czy radni mają pytania w tym punkcie? Dodał, że zmiana 
uchwały podyktowana jest tym, że Wojewoda Wielkopolski prosił o zmianę swojego przedstawiciela   
w Radzie i obecnie zaproponował jako swojego przedstawiciela Pana Tomasza Tomczaka.  

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy 
Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance   

W obecności 15 radnych (nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, Zbigniew 
Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/172/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II   
w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

f) zmiany składu Rady Społecznej działającej przy Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej   

w Czarnkowie, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, czy radni mają pytania w tym punkcie? Dodał, że zmiana 
uchwały podyktowana jest tym, że Wojewoda Wielkopolski prosił o zmianę swojego przedstawiciela    
w Radzie i obecnie zaproponował jako swojego przedstawiciela Pana Janusza Wielgosza.  

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

W obecności 15 radnych (nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz, Sławomir Kryger, Zbigniew 
Paszko, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko): 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

- głosów przeciwnych – 2, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/173/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia liczb 
w Czarnkowie Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II  w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik nr 
22 do niniejszego protokołu. 

Na sale przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji udział bierze 16 radnych.  

Ad.7 

 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami 
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 Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXIV a XXV Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta złożył informację z posiedzenia Zarządu z dnia 25 marca 2021 roku, 
która to informacja nie została ujęta w materiale pisemnym, który radni otrzymali wcześniej, drogą 
elektroniczną. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie 
zaopiniowania propozycji likwidacji stanowiska zastępcy dyrektora. Propozycja dyrektora MDK została 
pozytywnie zaopiniowana. 
  W sprawach z zakresu finansów omówiono sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2020 
rok oraz podjęto uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości rocznej informacji o wykonaniu 
budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2020 rok. 
  Zapoznano się z wynikami kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Gębicach. 
Kontrola wykazała pewne nieprawidłowości jednak nie są to rzeczy, które mogą budzić niepokój Zarządu 
Powiatu.  

  Zapoznano się również z decyzjami Wojewody Wielkopolskiego o zwiększeniu liczby łóżek 
covidowych w obu szpitalach. Z otrzymanych decyzji wynika, że w ZZOZ w Czarnkowie, do odwołania 
poleca się realizację świadczeń zdrowotnych w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  
i zwalczaniem Covid-19 poprzez zapewnienie w podmiocie leczniczym 94 łóżek dla pacjentów  
z podejrzeniem lub potwierdzonym zakażeniem SARS-CoV-2, w tym 10 łóżek intensywnej terapii,  
z kardiomonitorem oraz możliwością prowadzenia tlenoterapii i wentylacji mechanicznej. Dla Szpitala 
Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance poleca się do odwołania realizację świadczeń opieki 
zdrowotnej w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem  do odwołania poprzez 
zapewnienie z podmiocie leczniczym łącznie 42 łóżek dla pacjentów z podejrzeniem lub 
potwierdzonym SARS-CoV-2, w tym łącznie 3 łóżka intensywnej terapii z kardiomonitorem oraz 
możliwością prowadzenia tlenoterapii i wentylacji mechanicznej ( do dzisiaj w Trzciance decyzja nie 
została wykonana). Dyrektor Szpitala w Trzciance zwrócił się do Wojewody Wielkopolskiego   
o skierowanie do pracy dodatkowych lekarzy. Bez dodatkowego personelu nie uda się zabezpieczyć, nie 
będzie możliwe zagwarantowanie bezpieczeństwa pacjentom. Z tej przyczyny, dyrektor prosi tez 
Wojewodę o wydłużenie terminu na zorganizowanie łóżek dla pacjentów covidowych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

Radny Zbigniew Piątek odniósł się do informacji pisemnej Starosty, do posiedzenia Zarządu 
Powiatu z dnia 4 marca br., gdzie rozmawiano na temat możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie 
zadań drogowych w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu i zwiększenia ochrony pieszych (głównie na 
poprawę przejść dla pieszych ) w ramach Rządowego Programu Bezpiecznej Infrastruktury Drogowej 
2021. Po wstępnym rozeznaniu jako miejsca niebezpieczne, zagrażające bezpieczeństwu pieszych 
wskazano przejście dla pieszych w m. Pęckowo, Drawsko, Krzyż Wlkp., Boruszyn, Gębice. Temat został 
wówczas zasygnalizowany, stąd radny zapytał, czy coś więcej w tym temacie wiadomo? 

Starosta odpowiedział, że jest to odzew na ogłoszony przez Premiera RP „Program…”. 
Potrzebnych jest zebranie kilku danych, m.in. od Policji, aby miejsce można było uznać za niebezpieczne 
dla pieszych. Zarząd chce wskazać takie miejsca, które mogą uzyskać jak najwięcej punktów przy ocenie, 
aby wniosek mógł się „przebić”. Na jedno wskazane miejsce można uzyskać dofinansowanie w wysokości 
200 tys. zł. Wnioski będzie można składać za pośrednictwem Wojewody. Na gminie Czarnków padła 
propozycja poszerzenia zadania, wyjścia poza kwotę 200 tys. zł, ale to co powyżej 200 tys. zł dołożyłaby 
Gmina Czarnków. 

Radny Janusz Rajek  również odnosząc się do informacji pisemnej Starosty prosił kilka słów na 
temat spraw własności jeśli chodzi o DPS w Gębicach, na co Starosta w kilku zdaniach udzielił odpowiedzi. 
Były właściciel majątku w Gębicach i spadkobiercy, wystąpili o zwrot majątku. Sprawa jest w toku. Majątek 
trzeba oddać, będą tu odszkodowania finansowe jednak ciąża one na Skarbie Państwa.  

Radny Grzegorz Bogacz prosił o kilka słów na temat połączenia poradni psychologiczno-
pedagogicznych z powiatowymi centrami pomocy rodzinie. 
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Starosta odpowiedział, że rzeczywiście temat ten był poruszany na konferencji z Wojewodą, 
jednak na dzisiaj żadnych wieści w tej sprawie nie ma.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy  jeszcze ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.8 

 Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami.  

Komisja Rewizyjna obradowała wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 24 marca 
2021 r. Tematem posiedzenia było zapoznanie się z działaniami powiatu wspierającymi kulturę, sport  
i turystykę w powiecie na 2021 rok  oraz zapoznanie się z informacją o realizacji inwestycji i remontów  
w szkołach i placówkach oświatowych w 2020 roku. 

 Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu sesji, tj. w dniu 30 marca 
2021 roku, na którym opiniowała propozycję zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036 oraz uchwały budżetowej powiatu na 2021.  

 Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się w dniu 22 marca 2021 r. Na posiedzeniu 
analizowała sytuację domów pomocy społecznej funkcjonujących na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego, zapoznała się z realizacją programów promocji zdrowia za 2020 rok i planami na rok 
2021. Komisja otrzymała również do wiadomości materiały dotyczące funkcjonowania warsztatów 
terapii zajęciowej w Gębicach i w Trzciance z Filią w Wieleniu.  

 Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa nie obradowała.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie obradowała. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9 

Interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 
Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację w dniu dzisiejszym? 

Interpelacji nie złożono. 

Ad.10 
 Wolne głosy i zapytania. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  

Ad.11 

Sprawy różne. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że na jego ręce, dla wszystkich radnych, przesłano  
moc życzeń Wielkanocnych.  

Ad.12 
 Zakończenie Sesji. 
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W związku z wyczerpaniem porządku XXV Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 13.35, jednocześnie dziękując radnym za udział w Sesji, życząc bezpiecznego powrotu do 
domu oraz zdrowych i spokojnych Świąt Wielkanocnych. Do życzeń dołączył się również Starosta 
Czarnkowsko-Trzcianecki.   

Ze szczegółowym nagraniem z Sesji  można zapoznać się w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na stronie bip.czarnkowsko-trzcianecki - zakładka Rada Powiatu – 
Sesje Rady Powiatu na żywo.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołował: 
Sławomir Twarowski 
Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Ogólnego 


